

Title (en)
Drawer for bread

Title (de)
Brotshublade

Title (fr)
Tiroir à pain

Publication
EP 1479314 A1 20041124 (DE)

Application
EP 03405344 A 20030519

Priority
EP 03405344 A 20030519

Abstract (en)

The bread drawer has a drawer frame (2) with guides (25) and a bread board (9) inserted in the frame. The side walls (6,7) of the frame are made from a metal plate in which the lower region (20) each side is angled down and the angled regions are inclined to the lower part of the drawer and aligned with each other and are spaced from each other so that they form a longitudinal gap (16) running in the extending direction of the drawer . A grid (17) placed in the gap has sockets (18) to take a collecting tray (19) which can be inserted underneath the grid.

Abstract (de)

Eine Brotschublade (1), insbesondere für einen Unterschrank (2) einer Kücheneinrichtung, umfasst einen aus zwei Seitenwänden (6) und (7), einer Frontseite und einer Rückseite (5) gebildeten Schubladenrahmen (3), in welchen eine Brotschneidebrett (9) eingelegt ist. Die Seitenwände (6) und (7) sind aus einem metallischen Blech gebildet, bei welchen der untere Bereich (20) abgewinkelt ist. Dadurch wird ein Längsspalt (16) gebildet, in welchen ein Gitter (17) eingelegt ist, welches Aufnahmen (18) für eine unterhalb des Gitters (17) einsetzbare Auffangschale (19) aufweist. Dadurch können die Brosamen aufgefangen werden. Mit dieser Ausgestaltung lassen sich in einfacher Weise Brotschublader (1) unterschiedlicher Breiten herstellen, wobei die wesentlichen Bauteile für unterschiedliche Breiten von Brotschublader (1) verwendbar sind. <IMAGE>

IPC 1-7

A47B 77/16

IPC 8 full level

A47B 77/16 (2006.01)

CPC (source: EP)

A47B 77/16 (2013.01); **A47B 2210/07** (2013.01)

Citation (search report)

- [A] US 4077685 A 19780307 - SCIRE RONALD, et al
- [A] US 5044059 A 19910903 - DE GIULIO JOHN P [US]
- [A] US 2609024 A 19520902 - RUSS JOHN A

Cited by

IT201600104622A1

Designated contracting state (EPC)
AT CH DE ES FR IT LI

DOCDB simple family (publication)
EP 1479314 A1 20041124

DOCDB simple family (application)
EP 03405344 A 20030519